

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	05/19/2008

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
IEE International Electronics & Engineering S.A.		05/19/2008	LIMITED LIABILITY COMPANY: LUXEMBOURG

RECEIVING PARTY DATA

Name:	IEE HOLDING 2 S.A.
Street Address:	Zone Industrielle
City:	L-6468, Echternach
State/Country:	LUXEMBOURG
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: LUXEMBOURG

PROPERTY NUMBERS Total: 2

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2806163	IEE
Registration Number:	2806162	IEE

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (413)733-4543
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: (413) 736-5401
 Email: mdionne@ip-lawyers.com
 Correspondent Name: McCormick, Paulding & Huber, LLP
 Address Line 1: 185 Asylum Street, CityPlace II
 Address Line 4: Hartford, CONNECTICUT 06103-3410

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	6147-0023
-------------------------	-----------

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name:

900112573

**TRADEMARK
 REEL: 003825 FRAME: 0600**

CH \$65.00 2806163

Address Line 1:

Address Line 2:

Address Line 3:

Address Line 4:

NAME OF SUBMITTER:

Nicholas J. Tuccillo, Esq.

Signature:

/Nicholas J. Tuccillo/

Date:

07/30/2008

Total Attachments: 12

source=6147-0023Merger#page1.tif

source=6147-0023Merger#page2.tif

source=6147-0023Merger#page3.tif

source=6147-0023Merger#page4.tif

source=6147-0023Merger#page5.tif

source=6147-0023Merger#page6.tif

source=6147-0023Merger#page7.tif

source=6147-0023Merger#page8.tif

source=6147-0023Merger#page9.tif

source=6147-0023Merger#page10.tif

source=6147-0023Merger#page11.tif

source=6147-0023Merger#page12.tif

IEE Holding 2 S.A.

société anonyme

siège social : Zone Industrielle, L-6468 Echternach
Grand-Duché de Luxembourg
R.C.S. Luxembourg : B-134.858

IEE International Electronics & Engineering S.A.

société anonyme

siège social : Zone Industrielle, L-6468 Echternach
Grand-Duché de Luxembourg
R.C.S. Luxembourg : B-101.661

PROJET DE FUSION DU 19 MAI 2008

No 10.110

In the year two thousand eight, on the nineteenth day of the month of May.

Before us, **Maître** Gérard LECUIT, notary, residing in Luxembourg (Grand-Duchy of Luxembourg).

There appeared:

- (1) **IEE Holding 2 S.A.**, a *société anonyme* governed by the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, with registered office at Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand Duchy of Luxembourg, registered with the Luxembourg Register of Commerce and Companies under number B-134.858,

hereby represented by Me Eric CADILHAC, lawyer, having his professional address at Luxembourg, by virtue of a resolution of the board of directors dated 19 May 2008; and

- (2) **IEE International Electronics & Engineering S.A.**, a *société anonyme* governed by the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, with registered office at Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand Duchy of Luxembourg and registered with the Luxembourg Register of Commerce and Companies under number B-101.661,

hereby represented by Me Eric CADILHAC, prenamed, by virtue of a resolution of the board of directors dated 19 May 2008.

Extracts of the above mentioned board resolutions, signed by all the proxyholders and the undersigned notary, will remain annexed *ne varietur* to the present deed for the purpose of registration.

Such appearing persons, acting as stated here above, have requested the notary to record the following merger proposal:

1 Merger's modalities

1.1 The Absorbing Company:

IEE Holding 2 S.A., a *société anonyme* governed by the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, with registered office at Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand Duchy of Luxembourg, with a corporate capital of EUR 557,870.-, registered with the Luxembourg Register of Commerce and Companies under number B-134.858, incorporated by a deed of Maître Jean-Joseph Wagner, notary residing in Sanem, on 14 December 2007 published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*, number 242 of 30 January 2008 and whose articles of incorporation have been amended for the last time by a deed of Maître Jean-Joseph Wagner, prenamed, on 16 January 2008, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*, number 435 of 20 February 2008 ("**IEE Holding 2 S.A.**" or the "**Absorbing Company**"); the share capital of IEE Holding 2 S.A. is divided into two hundred seventy-eight thousand nine hundred thirty-five (278,935) shares of a par value of two Euro (EUR 2.-) each. All the shares are fully paid-up and have the same rights.

1.2 The Absorbed Company:

IEE International Electronics & Engineering S.A., a *société anonyme* governed by the laws of the Grand Duchy of Luxembourg, with registered office at Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand Duchy of Luxembourg, with a corporate capital of EUR 526,870.-, registered with the Luxembourg Register of Commerce and Companies under number B-101.661, incorporated by a deed of Maître Jean-Joseph Wagner, prenamed, on 2 July 1994, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*, number 913 of 13 September 1994 and whose articles of incorporation have been amended for the last time by a deed of Maître Jean-Joseph Wagner, prenamed, on 28 January 2008, published in the *Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations*, number 1044 of 28 April 2008 ("**IEE**" or the "**Absorbed Company**"); the share capital of IEE is divided into two hundred sixty-three thousand four hundred thirty-five (263,435) shares of a par value of two Euro (EUR 2.-) each, all fully paid-up and having the same rights; all the shares in IEE are owned by IEE Holding 2 S.A.

In particular, the Absorbed Company has issued (i) 20,270 Convertible Bonds on 20 July 2004 (the "**Convertible Bonds**"), (ii) 15,362 Tranche 1 equity warrants issued on 20 July 2004, (iii) 34,139 Tranche 2 equity warrants issued on 20 July 2004, (iv) 1,992 B mezzanine warrants issued on 20 July 2004, (v) 12,518 B PIK warrants issued on 20 July 2004, and (vi) 15,000 seller's equity warrants (all instruments listed from (ii) to (vi) being referred to as the "**Warrants**" and the Convertible Bonds and the Warrants being together referred to as the "**Convertible Securities**").

2 Merger's description

IEE Holding 2 S.A. shall merge by way of absorption with IEE (the "**Merger**"). In the context of the Merger, IEE shall transfer to IEE Holding 2 S.A. all its assets

and liabilities, following their dissolution without liquidation in compliance with Section XIV of the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended.

3 Merger's effective date

The Merger will produce its legal effects on 30 June 2008 (the "**Merger's effective date**") which will be more than one calendar month after the day of publication of the present Merger proposal in the *Memorial C, Recueil des Sociétés et Associations* that is planned to take place on 23 May 2008 at the latest.

In compliance with article 279 of the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, the Merger is not subject to approval by the general meeting of the merging companies, except with respect to IEE Holding 2 S.A. only, in the case that shareholders representing at least five per cent of the corporate capital in IEE Holding 2 S.A. so require.

Notwithstanding with the foregoing, the Absorbing Company will hold a general meeting of shareholders to approve the Merger and change its articles of incorporation, in particular to adopt its corporate object to the operational activities of IEE.

4 Accounts

The accounts used for the determination of the terms and conditions of the present Merger proposal have been established on 31 March 2008 and are available for inspection by the shareholders of both merging companies respectively during one month after the date of the publication of this Merger's proposal.

It is noted that the Absorbing Company do not have any annual accounts available yet since it has been incorporated in December 2007.

The annual accounts of IEE for the last three years have been made available for the sole shareholder of IEE.

5 Management

The composition of the board of directors of the Absorbing Company will not change due to the Merger.

6 Description of the assets transferred

The transfer/contribution of IEE to the Absorbing Company comprises all the assets (*universalité d'actifs*) of IEE held by this Absorbed Company on the Merger's effective date.

7 Transfer of liabilities

The Merger is agreed upon by the merging companies in consideration of the full transfer to IEE Holding 2 S.A. of all the liabilities of the Absorbed Company as they may exist at the Merger's effective date.

8 Valuation method

Since the merger does not affect either the control or the continuation of the Absorbing Company, the net book value was been chosen to value the companies concerned by the Merger.

9 Transfer of Title

Title on the assets of IEE shall be transferred to IEE Holding 2 S.A. on the Merger's effective date.

For accounting purposes, the date from which the operations of IEE being absorbed shall be treated as being carried out on behalf of the Absorbing Company shall be 30 June 2008.

10 Conditions and Obligations

As provided for here above, the transfer of all the assets of the Absorbed Company to IEE Holding 2 S.A. is agreed in consideration of IEE Holding 2 S.A. taking over all the liabilities of IEE.

Therefore, pursuant to the provisions of article 268 of the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, the creditors of IEE, whose receivable exists before the date of publication of effectiveness of this Merger proposal will be able to request to a judge the creation of a security within the two months following such date of publication of a statement of effectiveness of Merger if the Merger makes such protection necessary.

In addition, the transfer of all the assets is agreed on subject to the following conditions:

- IEE Holding 2 S.A. shall take over all the assets and rights transferred as they are at the Merger's effective date.
- IEE Holding 2 S.A. shall bear and pay all taxes and duties, as well as all expenses and costs of whatever nature that are related to the assets and rights transferred.
- IEE Holding 2 S.A. shall purely and simply substitute IEE in the rights and obligations pursuant to all contracts, agreements entered into with third parties.
- IEE Holding 2 S.A. shall be purely and simply be subrogated in all rights, claims, mortgages, pledges, privileges, personal or *in rem* warranties and securities that may be attached to the receivables that are transferred to it.

- IEE Holding 2 S.A. shall proceed to, as the case may be, all the necessary or useful formalities to give effect to the merger towards third parties and to ensure (a) the validity of the the transfer of all the assets and the obligations by the Absorbed Company to the Absorbing Company and (b) the enforceability of such transfer towards third parties, in particular, without limitation, the formalities which may be required by specific laws applicable to the transfer of intellectual property rights held by IEE.

11 Corporate capital of IEE Holding 2 S.A. as a result of the Merger

After carrying out all the operations of the Merger, the corporate capital of IEE Holding 2 S.A. shall remain unchanged.

All the shares forming the share capital of the Absorbed Company are identical and confer the same rights and advantages for the shareholders. Therefore there is no reason to create in the Absorbing Company shares conferring special rights.

12 Other securities issued by the Absorbed Company

To the extent necessary and within the limits of the authorised capital of the Absorbing Company which is set at one million two hundred sixty-five thousand five hundred Euro (EUR 1,265,500.-), the Convertible Securities entitling to the subscription of new shares in IEE that remain outstanding before the Merger's effective date shall continue to be valid and shall entitle their holder to similar convertible rights in the share capital of the Absorbing Company, in accordance with the terms and conditions that shall be taken over by the Absorbing Company *in lieu* and place of IEE.

13 Change of the Absorbing Company's name

The Absorbing Company shall change its name from "IEE Holding 2 S.A." into "IEE International Electronics & Engineering S.A." at the Merger's effective date, subject to the amendment of its articles of incorporation in compliance with the quorum and majority rules set by its articles of incorporation or, as the case may be, by the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, for any amendment of the articles of incorporation.

14 Corporate object of the Absorbing Company

At the Merger's effective date at the latest, the corporate object of the Absorbing Company shall be changed to reflect the operational activities of the Absorbed Company, in compliance with the quorum and majority rules set by its articles of incorporation or, as the case may be, by the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended, for any amendment of the articles of incorporation.

15 Winding up of the Absorbed Company

IEE shall be automatically wound up at the Merger's effective date.

There will be no liquidation step at the level of the Absorbed Company since all its liabilities are transferred to the Absorbing Company.

16 Conditions precedent

There are no conditions precedent to the Merger. The assets of IEE are pledged and/or assigned, as the case may be, to the benefit of financial institutions, but no consent from these financial institutions is required for the transfer of the pledged, respectively assigned, assets of the Absorbed Company to the Absorbing Company. For the avoidance of doubt, the Merger shall not affect the security interests of these financial institutions.

17 Costs and expenses

The Absorbing Company shall bear all costs, charges and expenses relating to the present agreement.

No particular advantage is granted either to the members of the management bodies or to the auditors of the merging companies.

18 Notices

Notices in relation to this merger proposal and any subsequent matter shall be sent to the respective registered office of each merging company.

19 Authority

All authority is hereby given to the bearer of an original, a copy or an excerpt of the present merger proposal to deal with all formalities and make all declarations, notifications, filings and publications which may be required or useful.

20 Documents

The merger proposal, the financial statements as well as the management's reports of the last three financial years of the merging companies are available at the registered office of each of the merging companies for inspection purposes by their shareholders, at least one month before the Merger's effective date.

21 Capital duty

The Merger complies is realised in exemption from the proportional capital duty under the conditions with the requirements of article 4-1 of the law of 29 December 1971 on capital duty. Only the fixed registration duty will be due upon the Merger

The undersigned notary declares that the foregoing merger proposal is validly and legally made pursuant to article 271(2) of the law of 10 August 1915 on commercial companies, as amended.

The undersigned notary who speaks and understands English, states herewith that the present deed is worded in English followed by a French version and that at the request of

the appearing persons and in case of divergences between the two versions, the English version will prevail.

The document having been read to the persons appearing, who are known to the notary, by their surname, first name, civil status and residence, the said persons signed together with Us notary this original deed.

Whereas the present deed was drawn up in Luxembourg on the day named at the beginning of this document.

SUIT LA TRADUCTION FRANÇAISE DU TEXTE QUI PRECEDE:

L'an deux mille huit, le dix-neuf mai.

Par-devant Nous, **Maître Gérard LECUIT**, notaire de résidence à Luxembourg (Grand-Duché de Luxembourg).

Ont comparu :

- (1) **IEE Holding 2 S.A.**, une société anonyme régie par le droit luxembourgeois, ayant son siège social à la Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand-Duché de Luxembourg, immatriculée au Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B-134.858,

représentée aux fins des présentes par Me Eric CADILHAC, avocat, demeurant professionnellement à Luxembourg, en vertu d'une résolution du conseil d'administration datée du 19 mai 2008; et

- (2) **IEE International Electronics & Engineering S.A.**, une société anonyme régie par le droit luxembourgeois, ayant son siège social à la Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand-Duché de Luxembourg et immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B-101.661,

représentée aux fins des présentes par Me Eric CADILHAC, prénommé, en vertu d'une résolution du conseil d'administration datée du 19 mai 2008.

Les extraits des résolutions mentionnées ci-dessus, signés par tous les mandataires et le notaire soussigné, resteront annexés *ne varietur* au présent acte aux fins d'enregistrement.

Les comparantes représentées comme mentionné ci-dessus ont requis le notaire soussigné d'enregistrer le projet de fusion suivant :

1 Modalités de la fusion

1.1 La Société Absorbante

IEE Holding 2 S.A., une société anonyme régie par le droit luxembourgeois, ayant son siège social à la Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand-Duché de Luxembourg, ayant un capital social de EUR 557.870,-, immatriculée au Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B-134.858, constituée par un acte de Maître Jean-Joseph Wagner, notaire de résidence à Sanem, le 14 décembre 2007, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et

Associations numéro 242 du 30 janvier 2008 et dont les statuts ont été modifiés pour la dernière fois par un acte de Maître Jean-Joseph Wagner, prénommé, le 16 janvier 2008, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations, numéro 435 du 20 février 2008 (« **IEE Holding 2 S.A.** » ou la « **Société Absorbante** ») ; le capital social de IEE Holding 2 S.A. est divisé en deux cent soixante-dix-huit mille neuf cent trente-cinq (278.935) actions d'une valeur de deux euro (EUR 2,-) chacune. Toutes les actions ont été entièrement libérées et ont les mêmes droits.

1.2 La Société Absorbée

IEE International Electronics & Engineering S.A., une société anonyme régie par le droit luxembourgeois, ayant son siège social à la Zone Industrielle, L-6468 Echternach, Grand-Duché de Luxembourg, ayant un capital social de EUR 526.780,-, immatriculée au Registre de Commerce et des Sociétés de Luxembourg sous le numéro B-101.661, constituée par un acte de Maître Jean-Joseph Wagner, prénommé, le 2 juillet 1994, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations numéro 913 du 13 septembre 1994 et dont les statuts ont été modifiés pour la dernière fois par un acte de Maître Jean-Joseph Wagner, prénommé, le 28 janvier 2008, publié au Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations numéro 1044 du 28 avril 2008 (« **IEE** » ou la « **Société Absorbée** ») ; le capital social de IEE est divisé en deux cent soixante-trois mille quatre cent trente-cinq (263.435) actions d'une valeur de deux euro (EUR 2,-) chacune, toutes entièrement libérées et ayant les mêmes droits ; toutes les actions de IEE sont détenues par IEE Holding 2 S.A.

En particulier, la Société Absorbée a émis (i) 20.270 *Convertible Bonds* le 20 juillet 2004 (les « **Convertible Bonds** »), (ii) 15.362 Tranche 1 *equity warrants* émis le 20 juillet 2004, (iii) 34.139 Tranche 2 *equity warrants* émis le 20 juillet 2004, (iv) 1.992 B *mezzanine warrants* émis le 20 juillet 2004, (v) 12.518 B *PIK warrants* émis le 20 juillet 2004, et (vi) 15.000 *sellers' equity warrants* (tous les instruments listés du (ii) au (iv) étant mentionnés comme des « **Warrants** » et les *Convertibles Bonds* et *Warrants* étant ensemble mentionnées comme les « **Titres Convertibles** »

2 Description de la fusion

IEE Holding 2 S.A. entend fusionner par voie d'absorption de IEE (la « **Fusion** »). Dans le contexte de la Fusion, IEE transférera à IEE Holding 2 S.A. tout son patrimoine, après sa dissolution sans liquidation conformément à la Section XIV de la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée.

3 Date d'effet de la Fusion

La Fusion produira ses effets juridiques le 30 juin 2008 (la « **date d'effet de la Fusion** ») qui ne sera pas plus d'un mois calendaire après le jour de la publication du présent projet de Fusion dans le Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations qui est projeté d'avoir lieu le 23 mai 2008, au plus tard.

Conformément à l'article 279 de la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée, la Fusion n'est pas soumise à l'approbation par l'assemblée générale des sociétés qui fusionnent, sauf pour IEE Holding 2 S.A. si

des actionnaires représentant au moins cinq pour cent du capital social de IEE Holding 2 S.A. l'exigent.

Nonobstant ce qui précède, la Société Absorbante tiendra néanmoins une assemblée générale d'actionnaires qui approuvera la Fusion et changera les statuts, en particulier pour adopter son objet social aux activités opérationnelles de IEE.

4 Les comptes

Les comptes utilisés pour la fixation des termes et conditions du présent projet de Fusion ont été établis au 31 mars 2008 et mis à la disposition des actionnaires respectifs des sociétés fusionnantes pendant un mois à compter de la publication du présent projet de Fusion.

Il est précisé que la Société Absorbante n'a pas encore de comptes annuels disponibles puisqu'elle a été constituée en décembre 2007.

Les comptes annuels de IEE pour les trois dernières années ont été mis à la disposition de l'actionnaire unique de IEE.

5 Organes de Gestion

La composition du conseil d'administration de la Société Absorbante ne changera pas en raison de la Fusion.

6 Description des actifs transférés

Le transfert/apport de IEE à la Société Absorbante comprend tous les actifs (universalité d'actifs) de IEE détenus par cette Société Absorbée à la date d'effet de la Fusion.

7 Transfert du passif

La Fusion est convenue par les sociétés qui fusionnent en considération du transfert complet à IEE Holding 2 S.A. de tout le passif de la Société Absorbée tel qu'il existe à la date d'effet de la Fusion.

8 Méthode d'évaluation

Puisque la Fusion n'affecte ni le contrôle ni la continuation de la Société Absorbante, la valeur comptable nette a été choisie pour estimer les sociétés concernées par la Fusion.

9 Transfert de Titre de Propriété

Les droits de propriété sur les actifs de IEE seront transférés à IEE Holding 2 S.A. à la date d'effet de la Fusion.

Pour des raisons comptables, la date à partir de laquelle les opérations de IEE seront traitées comme étant effectuées au nom de la Société Absorbante sera le 30 juin 2008.

10 Conditions et Obligations

Tel que prévu en l'espèce ci-dessus, le transfert de tous les actifs de la Société Absorbée à IEE Holding 2 S.A. est consenti en considération du fait que IEE Holding 2 S.A. reprenne tout le passif de IEE.

Par conséquent, conformément aux dispositions de l'article 268 de la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée, les créanciers de IEE dont la créance est antérieure à la date de publication de ce projet de Fusion auront la faculté de demander à un juge la constitution d'une sûreté dans les deux mois à compter de la date de publication de ce projet de Fusion si l'opération de Fusion réduit leur gage.

De plus, le transfert de tous les actifs est consenti aux conditions suivantes :

- IEE Holding 2 S.A. reprendra tous les actifs et droits transférés tels qu'ils sont à la date d'effet de la Fusion.
- IEE Holding 2 S.A. supportera et payera toutes les taxes et droits, ainsi que toutes les dépenses et frais de quelque nature que ce soit relatifs aux actifs et droits transférés.
- IEE Holding 2 S.A. se substituera purement et simplement à IEE dans tous les droits et obligations conformément à tous contrats, accords conclus avec les tiers.
- IEE Holding 2 S.A. sera subrogée purement et simplement dans tous les droits, revendications, hypothèques, gages, privilèges, garanties personnelles ou *in rem* et titres qui peuvent être attachés aux créances qui lui sont transférées.
- IEE Holding 2 S.A. procédera, le cas échéant, à toutes les formalités nécessaires ou utiles pour donner effet à la Fusion à l'égard des tiers quant au transfert de tous les actifs et obligations des Sociétés Absorbées, en particulier les formalités prévues par les lois spéciales qui régissent le transfert des droits de propriété intellectuelle détenus par IEE pour rendre ce transfert opposable aux tiers, le cas échéant.

11 Capital social de IEE Holding 2 S.A. tel qu'il résulte de la Fusion.

Après l'accomplissement de toutes les étapes de la Fusion, le capital social de IEE Holding 2 S.A. restera inchangé.

Toutes les actions formant le capital social de la Société Absorbée sont identiques et confèrent les mêmes droits et avantages aux actionnaires. Par conséquent, il n'y a pas lieu de créer dans la Société Absorbante des actions conférant des droits spéciaux.

12 Autres titres émis par la Société Absorbée

Dans la mesure où cela s'avère nécessaire et dans les limites du capital autorisé de la Société Absorbante, lequel est de un million deux cent soixante-cinq mille cinq cents euro (EUR 1.265.500,-), les Titres Convertibles donnant droit à la souscription de nouvelles actions dans IEE en vigueur avant la date d'effet de la Fusion continueront à être valables et donneront droit à leur détenteur à des droits convertibles similaires dans le capital social de la Société Absorbante, conformément aux termes et conditions qui seront repris par la Société Absorbante en lieu et place de IEE.

13 Changement de dénomination de la Société Absorbante

La Société Absorbante changera sa dénomination de « IEE Holding 2 S.A. » en « IEE International Electronics & Engineering S.A. » à la date d'effet de la Fusion, sous réserve de la modification de ses statuts conformément aux conditions de quorum et de majorité requises par les statuts ou, le cas échéant, par la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée, pour toute modification des statuts.

14 Objet social de la Société Absorbante

A la date d'effet de la Fusion, au plus tard, l'objet social de la Société Absorbante devra être modifié afin de refléter les activités opérationnelles de la Société Absorbée, en conformité avec les conditions de quorum et de majorité requises par les statuts ou, le cas échéant, par la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée, pour toute modification des statuts.

15 Dissolution de la Société Absorbée

IEE sera automatiquement dissoute à la date d'effet de la Fusion.

Il n'y aura pas de liquidation au niveau de la Société Absorbée puisque tout son passif est transféré à la Société Absorbante.

16 Conditions suspensives

Il n'y a aucune condition suspensive à la Fusion. Les actifs de IEE ont été gagés et/ou transférés, le cas échéant, au profit d'institutions financières, mais aucun consentement n'est requis de la part desdites institutions financières pour le transfert des actifs gagés, ou transférés, de la Société Absorbée à la Société Absorbante. Pour éviter un quelconque doute, la Fusion n'affectera pas les droits aux sûretés desdites institutions financières.

17 Frais et dépenses

La Société Absorbante supportera tous les frais, charges et dépenses relatifs au présent accord.

Aucun avantage particulier n'est attribué aux membres des organes de gestion ou aux commissaires aux comptes des sociétés qui fusionnent.

18 Notifications

Les notifications relatives au projet de fusion ou toute matière y relative devront être envoyées au siège social de chacune des sociétés qui fusionnent.

19 Pouvoirs

Tout pouvoir est donné au porteur d'un original, copie ou extrait du présent projet de fusion afin de procéder à toutes les formalités et faire toutes déclarations, notifications, classements et publications requises ou utiles.

20 Documents

Le projet de fusion, les états financiers ainsi que les rapports des organes de gestion des trois derniers exercices sociaux des sociétés qui fusionnent sont disponibles au siège social de chacune des sociétés qui fusionnent dans des buts d'inspection par les associés, au moins un mois avant la date d'effet de la Fusion.

21 Droit d'apport

La Fusion est réalisée en exemption du droit proportionnel d'apport dans les conditions de l'article 4-1 de la loi du 29 décembre 1971 sur le droit d'apport. Seul le droit fixe d'enregistrement sera dû du fait de la Fusion.

Le notaire soussigné déclare que ledit projet de fusion est valablement et légalement adopté conformément à l'article 271 (2) de la loi du 10 août 1915 sur les sociétés commerciales, telle que modifiée.

Le notaire soussigné qui parle et comprend la langue anglaise, déclare par la présente qu'à la demande des comparantes, le présent acte est rédigé en langue anglaise, suivi d'une version française et qu'à la demande des mêmes comparantes et en cas de divergences entre les deux versions, la version Anglaise primera.

Lecture du présent acte faite et interprétation donnée aux comparants, connus du notaire soussigné par leurs nom, prénom usuel, état et demeure, elles ont signé avec Nous, notaire, le présent acte.

Dont acte fait et passé à Luxembourg, à la date en tête des présentes.

(s) E. CADILHAC, G. LECUIT

Enregistré à Luxembourg A.C., le 19 mai 2008

LAC/2008/19965

Reçu douze euros (EUR 12,-)

Le Receveur (s) F. SANDT

POUR COPIE CERTIFIEE CONFORME

Luxembourg, le 14 juillet 2008.

